
BESLAG OG TILBEHØR 
TIL MØBEL-, KØKKEN- 
OG TRÆINDUSTRIEN

d Beschläge und Zubehör für ddie Möbel-, Küchen- und
Holzindustrie

yFittings for the furniture, kitcchen and wood industry

MEDARBEJDERE Vi beskæftiger over 60 medarbejdere på vort domicil i Her-
ning. Vi har i virksomheden klare holdninger og principper omkring den interne 
kommunikation, som vi mener er den vigtigste nøgle til medarbejdertrivsel.

EMPLOYEES We employ more than 60 people on our premises in Herning. Our 
company has a clear opinion on and principles concerning internal communication, 
which is the most important factor for a good working atmosphere in our opinion.

MITARBEITER Wir beschäftigen mehr als 60 Mitarbeiter an unserem Firmensitz 
in Herning. Unser Unternehmen hat eine klare Haltung und Prinzipien hinsicht-
lich interner Kommunikation, die unserer Erfahrung nach der wichtigste Faktor 
für ein gutes Arbeitsklima ist.
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VIDEN OG RÅDGIVNING Med vort gode netværk og store kendskab til 
branchen, sikrer vi kunderne de nyeste produkter, der findes på markedet. Vi
sætter os ind i kundens situation, så vi kan give den rette rådgivning. Det giver 
vores kunder sikkerhed for, at de får de rigtige produkter, når de handler med os. 
”Sammen finder vi altid en løsning”.

EXPERTISE AND ADVICE We use our extensive network in the sector and 
our expertise to offer our customers the latest products on the market. We put 
us into the position of our customers to be able to advise them optimally. In this 
way we ensure that our customers always get the products that are right for 
them when they buy from us. ”Together we always find the right solution!”

FACHKENNTNISSE UND BERATUNG Wir nutzen unser gutes Netzwerk 
in der Branche und unsere Fachkenntnisse dazu, unseren Kunden die neuesten 
Produkte auf dem Markt anzubieten. Wir versetzen uns in die Situation unserer 
Kunden, um diese optimal beraten zu können. Dadurch stellen wir sicher, 
dass unsere Kunden die für Sie richtigen Produkte erhalten, wenn sie bei uns
einkaufen. ”Zusammen finden wir immer eine Lösung!”

HVEM ER VI? Vi beskæftiger os udelukkende med salg til professionelle, og 
vores produktprogram som indeholder mere end 9.000 forskellige varenumre, 
omfatter bl.a. greb, hængsler, skruer, hjul, skuffeudtræk, bordben, trådvarer og 
meget andet.

WHO ARE WE? We are a wholesale company and sell our products exclusively Wee are a wholesale company and sell our products exclusively 
to the industry. Our rrange of products comprises more thaan 9 000 different 
articles like handles, hinges, screws, wheels, drawer extennsions, table legs and 
wire articles.

WER SIND WIR? WWir sind ein Großhandelsunternehmenn und verkaufen unsere 
Produkte ausschließlich an die Industrie. Unsere Produktpaalette umfasst mehr 
als 9 000 verschiedene Artikel wie beispielsweise Griffe, SScharniere, Schrauben, 
Rollen, Schubladenauuszüge, Tischbeine und Drahtartikel.

HØJ SERVICE Udover det brede produktprogram er servicen altid i højsædet, 
når du handler med HT BENDIX A/S. Vi arbejder ud fra filosofien, at hver enkelt 
kunde er det vigtigste vi har, og vores medarbejdere stræber altid efter at gøre 
tingene bedre, end man umiddelbart kunne forvente.

EXCELLENT SERVICE Besides the broad range of products, a high service 
level is very important to HT BENDIX A/S. To us, each customer is the most 
important customer, and our employees always do far better than expected.

HOHER SERVICE Außer der breiten Produktpalette legt HT BENDIX A/S immer 
Wert auf einen sehr hohen Service. Jeder Kunde ist für uns der wichtigste, und 
unsere Mitarbeiter übertreffen immer die an sie gestellten Erwartungen.

PRODUKTER Vi leverer 
også færdigpakkede be-
slagposer. Indholdet i æsker 
og poser sammensættes 
individuelt efter behov – 
passende for kunden og det enkelte 
møbel. Med et bredt produktprogram 
og stor erfaring i pakning af beslagpo-
ser, er vi en attraktiv leverandør for 
producenter med mange tilbehørsdele.

PRODUCTS We also deliver packed bags with fittings. The contents of the 
boxes and bags are put together individually and as requested, suitable for the 
customer and the single piece of furniture. Due to our broad range of products 
and our great experience with compilation of bags with fittings we are an inter-
esting supplier for manufacturers with many fittings. 

PRODUKTE Wir liefern auch fertigverpackte Beutel mit Beschlägen. Der Inhalt 
der Kästchen und Beutel wird individuell und nach Bedarf zusammengestellt, 
passend für den Kunden und das einzelne Möbelstück. Unsere breite Produkt-
palette und unsere große Erfahrung in der Zusammenstellung von Beuteln mit 
Beschlägen machen uns zu einem interessanten Lieferanten für Hersteller mit 
vielen Zubehörteilen.


